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Ønske om utbygging av bredbånd på Nedre Alver i Lindås kommune. 

  

Det vises til oppslag i avisa Strilen den 26.9.16 (http://www.strilen.no/nyheiter/Far-7-

millionar-til-meir-breiband-517726.html) der det går frem at Lindås kommune har fått økt 

støtte til bredbåndsutbygging i Lindås. 

  

Det orienteres med dette at beboere på Nedre Alver (litt over 20 husstander) i Lindås ikke 

har tilgang til tilfredsstillende internetthastighet. Vi er henvist ADSL linje med  maks. 

hastighet på 5 MB, i praksis mye lavere hastighet.  

  

I de siste år har det vært utbygging i området, på begge sider av Alversundbroen, men 

Nedre Alver har blitt utelatt. 

  

Så vidt jeg kjenner til har både Telenor og BKK-fiber linjer i nærområdet som gjør det mulig 

å på en enkel og rimelig måte tilby beboere på Nedre Alver langt raskere 

bredbåndshastighet en den vi i dag har tilgang til.  Dette kan gjøres via luftspenn på 

eksisterende stolper som BKK og Telenor i dag benytter til fremføring av strøm og telefon. 

  

Vi på Nedre Alver har i likhet med resten av kommunen behov for raskere internettilgang. 

Jeg har selv barn i som går på ungdomsskole og videregående skole, merker at disse har et 

økende behov for raskere internett. Behovet vil bare bli økende iht. den teknologiske 

utviklingen som skjer på det digitale området. 

  

Ber om at Lindås kommune vurdere tilskudd til utbygging av bredbånd på Nedre Alver. 

  

Mvh 

Geir Systad 
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